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Plats   Forumsalen i Tranemo/Digitalt via Microsoft Teams 

Tid   18:00 – 21:00  

 

Närvarande Beslutande    
Se närvaro- och omröstningslista 3/2021 
 

Övriga närvarande Sanna Blomgren, processekreterare 
  Kajsa Montan, funktionschef 
  Anne Steine, processekreterare 
  Moa Jakobsson Chaaya, processekreterare 
  Patrik Johansson, It-tekniker 
  Patrik Westerlund, sektionschef §66 
  Konrad Fredh, ekonomichef §64 
  Carita Brovall, kommunchef 
 

Paragrafer  §56-§80 

Utses att justera  Lennart Haglund (C), Lena Eksberg (S) 

Protokollet signeras digitalt 

Underskrifter 

Sekreterare  Protokollet signeras digitalt 
  Sanna Blomgren 

Ordförande  Protokollet signeras digitalt 
  Ulf Thifors (S) 

Justeringsperson Protokollet signeras digitalt 
  Lennart Haglund (C) Lena Eksberg (S) 

  

ANSLAG/BEVIS 

Organ   Kommunfullmäktige 

Sammanträdesdatum 2021-04-19 

Anslaget under tiden 2021-04-23—2021-05-17 

Förvaringsplats  Kommunkontoret, Tranemo 
för protokoll 

Protokollet är justerat, vilket tillkännagivits genom anslag 
 
Underskrift   Protokollet signeras digitalt 
  Sanna Blomgren 
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§ 56 Anmälningsärende från Krisledningsnämnd  

Kommunfullmäktiges beslut 
• Noterar informationen. 

Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 
av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 
ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  

Ärendet 
Tranemo kommuns krisledningsnämnd har aktiverats på grund av rådande pandemi. Enligt 
§5 i Reglemente för Krisledningsnämnden ska nämndens beslut anmälas till närmast 
följande fullmäktigesammanträde. 

Beslutsunderlag 
Protokoll KLN 2021-04-01 

Föredragning och debatt 
Kommunchef Carita Brovall föredrar ärendet och svarar på frågor. 

Status 
Pågående 
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§ 57 Inkomna motioner och medborgarförslag KS/2021:227, 
KS/2021:238, KS/2021:240 

Kommunfullmäktiges beslut 
• Noterar informationen om att medborgarförslag inkommit och av presidiet 

remitteras till kommunstyrelsen för beredning. 
• Noterar informationen om att motion inkommit och av presidiet remitteras till 

kommunstyrelsen för beredning. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 
av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 
ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  

Ärendet 
Av kommunallagen framgår att ledamot får väcka ett ärende i fullmäktige genom en motion. 
ChrisTina Yngvesson (oberoende (M)) har lämnat en motion om slöseri med skattemedel 
gällande hantering av ipads.  
 
Av kommunfullmäktiges arbetsordning framgår att den som är folkbokförd i kommunen får 
väcka ärenden genom medborgarförslag.  
Ingemar Rudholm har lämnat ett medborgarförslag om parkbänk i Sjögårds lid, Ljungsarp. 
Andreas Bengtsson har lämnat ett medborgarförslag om att undersöka miljövänlig lösning 
av lagring av energi till fjärrvärmenätet. 

Beslutsunderlag 
KS/2021:227 Medborgarförslag om parkbänk i Sjögårds lid 
KS/2021:277 Foto Medborgarförslag om parkbänk i Sjögårds lid 
KS/2021:238 Motion slöseri med skattemedel 
KS/2021:240 Medborgarförslag om att undersöka lösning på miljövänlig lagring av energi till 
fjärrvärmenätet  

Föredragning och debatt 
ChrisTina Yngvesson (oberoende (M)) föredrar sin motion. 

Beslutet skickas till 
Servicesektionen 
TPB 
Stratsys 

Status 
Pågående 
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§ 58 Inkomna interpellationer och frågor KS/2021:207 

Kommunfullmäktiges beslut 
• Noterar den inkomna interpellationen.  
• Interpellationen får ställas. 
• Interpellationen besvaras på fullmäktiges nästkommande sammanträde. 

Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 
av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 
ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  

Ärendet 
Stephan Bergman (M) har ställt en interpellation till kommunstyrelsens ordförande om 
remiss av vattenmyndighetens åtgärdsprogram.  

Beslutsunderlag 
KS/2021:207 Interpellation Vattendirektivet 

Föredragning och debatt 
1e vice ordförande Karin Ljungdahl (C) föredrar interpellationen.  

Status 
Pågående 
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§ 59 Svar - Medborgarförslag om Lantmäteri i Tranemo KS/2020:244 

Kommunfullmäktiges beslut 
• Medborgarförslaget avslås 

 

Ärendet 
Inge Olsson vill att förvaltningen utreder förutsättningarna för att genomföra enkla 
lantmäteriuppdrag, exempelvis flytta gränser, lägga ihop tomter, dela tomter mm. Inge 
Olsson menar att avgiften som Lantmäteriet debiterar för uppdrag är orimligt höga. I sitt 
medborgarförslag påvisar Inge Olsson exempel på detta.  
 
Förvaltningen var i kontakt med Inge Olsson den 23 oktober 2020 och han hade önskemål 
om att bli underrättad under utredningens gång om hur denna fortskred.  
 
Förvaltningen har tidigare inkommit med ansökan om att teckna avtal med Lantmäteriet för 
att utföra kommunala förrättningsförberedelser inom viss del av kommunen. Lantmäteriet 
beslutade att inte teckna avtal med Tranemo kommun. Mot bakgrund av Lantmäteriets 
beslut föreslår förvaltningen avslag på det aktuella medborgarförslaget.  

Ekonomisk påverkan 
Utredningen har ingen ekonomisk påverkan 

Barnkonventionen  
Ingen påverkan 

Beslutsunderlag 
KS §45, 2021-03-22 
AU §16, 2021-02-11 
Tjänsteskrivelse svar på Medborgarförslag om Lantmäteri i Tranemo 2020-10-12 
Beslut om avtal med förrättningsförberedelser 
Medborgarförslag om Lantmäteri i Tranemo 

Föredragning och debatt 
Anders Brolin (S) och ChrisTina Yngvesson (oberoende (M)) deltar i debatt. 

Beslutet skickas till 
Inge Olsson 
Stratsys 
Samhällssektionen 
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Status 
Avslutat 
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§ 60 Svar - Medborgarförslag om belysning på cykel/gångväg mellan 
Tranemo och Uddebo KS/2019:533 
 

Kommunfullmäktiges beslut 
• Medborgarförslaget avslås 
• Belysningsstrategin tas i beaktande i arbetet med kommande budget.  

 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska 
alltid föregås av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ 
inverkan på barnet/barnen, ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 
 

Ärendet 
Anna Ågren har lämnat ett medborgarförslag om belysning längs med cykelvägen Uddebo 
och Tranemo. Förvaltningen var i kontakt med Anna Ågren den 14 maj 2020. Hon hade inget 
ytterligare att tillägga. Anna Ågren menar i sitt medborgarförslag att det finns många som 
cyklar den aktuella sträckan både under sommar- och vinterhalvår. Hon menar vidare att det 
blir osäkert att cykla under vinterhalvåret när det blir mörkt tidigt. 
 
Förvaltningen menar att belysning framförallt ska ske inom tätorterna och inte mellan 
tätorterna, i detta fall Uddebo och Tranemo. Förvaltningen menar vidare att mörka platser 
också gynnar ett djurliv som exempelvis fladdermöss i enlighet med belysningsstrategin.    
 
Ekonomisk påverkan 
Kostnaden för att belysa aktuell sträcka uppgår till 2 000 000 – 2 500 000 kr. Driftkostnaden 
beräknas uppgå till cirka 35 000 kr/år. 

Barnkonventionen 
Ingen särskild betydelse ur ett barnrättsperspektiv. 

Beslutsunderlag 
KS §46, 2021-03-22 
AU §14, 2021-02-11 
Tjänsteskrivelse svar på medborgarförslag om belysning på cykel/gångväg mellan Tranemo 
och Uddebo 2020-06-08 
Medborgarförslag om belysning mellan Uddebo och Tranemo Epost 2019-10-23 
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Beslutet skickas till 
Samhällssektionen 
Ekonomifunktionen 
Anna Ågren 

Slutinstans 
Kommunfullmäktige 

Status 
Avslutat  
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§ 61 Svar - Medborgarförslag om soffor till promenadstråken i 
Tranemo KS/2020:411 
 

Kommunfullmäktiges beslut 
• Medborgarförslaget antas. 
• Bänkarna ska placeras med lämpligt avstånd till redan befintliga bänkar. 

 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 
av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 
ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Beslutsmotivering 
Promenadstråken i Tranemo används flitigt året runt. Ett par fastmonterade parkbänkar 
utmed promenadstråken ger möjlighet för medborgare vistas längre tid ute i friska luften 
samt en möjlighet till vila på promenaden 

Sammanfattning av ärendet 
Förvaltningen föreslår att två fastmonterade parkbänkar köps in och monteras upp i 
anslutning till promenadstråken i Tranemo. Parkbänkarnas placering föreslås vara i 
vädersräcken norr och söder om samhället  

Ärendet 
Ett medborgarförslag från Ulla Christensen har inkommit till kommunen 2020-08-28 om 
önskemål om utplacering av sittbänkar utmed promenadstråken runt Tranemo. 
För att säkerställa inget missförståtts kontaktade förvaltningen frågeställaren 2021-01-29   
Förvaltningen föreslår att förslaget antas och att två fasta parkbänkar införskaffas och 
monteras.  Lämplig utplacering är en parkbänk norr om samhället och en i söder. 
Parkbänken som monteras upp i norr placeras utmed järnvägsbanken i höjd med 
Ljungsnässjöns norra del. Parkbänken söder om samhället placeras utmed järnvägsbanken 
mellan reningsverk och återvinningsstation. 

Ekonomisk påverkan 
Kostnad för inköp och montering av två st fasta parkbänkar bedöms vara cirka 15 000kr och 
tas ur befintlig budget. 
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Barnkonventionen 
Föreslagen åtgärd har ingen betydelse för Barnkonventionen  

Beslutsunderlag 
KS §47, 2021-03-22 
AU §27, 2021-02-18 
Tjänsteskrivelse medborgarförslag soffor 
Medborgarförslag om soffor till promenadstråken i Tranemo 
Förslag placering parksoffa söder 
Förslag placering parksoffa söder 

Föredragning och debatt 
Jonas Blank (V) och Lennart Haglund (C) deltar i debatt. 

Beslutet skickas till 
Samhällssektionen 
Ekonomifunktionen  
Ulla Christensen 

Status 
Avslutat 
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§ 62 Svar - Medborgarförslag om en bastuflotte på Tranemosjön 
KS/2020:46 

Kommunfullmäktiges beslut 
• Medborgarförslaget avslås 
• Förvaltningen får i uppdrag att föra dialog med föreningslivet om eventuellt intresse 

för bastuflotte i Tranemosjön. 
 

Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska 
alltid föregås av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ 
inverkan på barnet/barnen, ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 
 

Beslutsmotivering 
Förvaltningen har inte i dagsläget de ekonomiska ramarna för att köpa in och driva en 
bastuflotte. 
Kostnaden för en större bastuflotte är ca: 200 000kr. Där utöver tillkommer uppskattad drift 
och årlig underhållskostnad på ca: 25 000kr 
 
Möjlighet till bastubad finns redan i dag i simhallen i Tranemo.   
Risk för sabotage, olyckor eftersom platsen inte är upplyst. Kommunen har heller ingen 
tillgänglig personal för kvällsarbete. 
Omvärldsanalys. Varken Gislaved, Svenljunga eller Marks kommun har bastuflotte i 
respektive kommuns regi.  

Sammanfattning av ärendet 
Förvaltningens förslag till beslut är att medborgaförslaget avslås. 
Frågan om att driva en bastuflotte kan nog också vara en lämpligare affärsidé för en förening 
eller ett mindre företag.   

 
Ärendet 
Inkom 2020-01-23. 
Medborgaren Bo Lycén vill att Tranemo kommun ska ordna en större bastuflotte vid 
Tranemosjön då det nya Hotellet i Tranemo öppnar. Bo vill att bastuflotten ska vara öppen 
för allmänheten några kvällar i veckan året runt. 
För att säkerställa att ingen missuppfattning föreligger kontaktades förslagslämnaren 
kontaktad 2020-07-08 
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Beslutsunderlag 
KS §48, 2021-03-22 
AU §17, 2021-02-11 
Tjänsteskrivelse medborgarförslag om bastuflotte 
Medborgarförslag om bastuflotte på Tranemosjön 
Bild bastuflotte 
 

Ekonomisk påverkan 
Ingen ekonomisk påverkan. 

Barnkonventionen  
Beslutet har ingen påverkan ur ett barnrättsperspektiv. 

Beslutet skickas till 
Tekniska sektionen 
Ekonomifunktionen 
Stratsys 
TPB 
Bo Lycén 

Slutinstans 
Kommunfullmäktige 

Status 
Avslutat 
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§ 63 Svar - Interpellation till kommunstyrelsens ordförande om 
prioriterad plan för gång- och cykelvägar KS/2021:156 

Kommunfullmäktiges beslut 
• Noterar kommunstyrelsens ordförande Anders Brolins (S) svar på interpellationen. 

Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 
av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 
ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  

Ärendet 
Lennart Haglund (C) har ställt en interpellation till kommunstyrelsens ordförande angående 
prioriterad plan för gång- och cykelvägar.  

Beslutsunderlag 
Interpellation gång- och cykelvägar 
KF §31, Inkomna interpellationer och frågor 
Svar interpellation gång- och cykelvägar 

Föredragning och debatt 
Kommunstyrelsens ordförande Anders Brolin (S) föredrar svaret på interpellationen. 
Lennart Haglund (C) tackar för svaret och deltar i debatt.  

Status 
Avslutat 
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§ 64 Borgensåtagande TUAB KS/2021:55 

Kommunfullmäktiges beslut 
• Ingår att för egen skuld ingå borgen för Tranemo Utvecklings AB:s låneförpliktelser 

upp till ett totalt högsta lånebelopp om 120 000 000 kr, jämte därpå löpande ränta och 
kostnader. 

 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 
av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 
ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Jäv 
Fredrik Risby (Kd), Stephan Bergman (M), Christoffer Andersson (C) och Fredrik Larsson (C) 
anmäler jäv och deltar därmed inte i handläggningen av ärendet. 
Brigitte Barenfeld (Kd) ersätter Fredrik Risby (Kd) och Marianne Andersson (C) ersätter 
Christoffer Andersson (C).  

Reservation 
Wajdi-Louis Azouri (SD) reserverar sig till beslutet till förmån för sitt förslag. 

Ärendet 
I samband med kommunens budget 2021-2023 beslutades att respektive bolag för egen 
räkning ska uppta och omsätta lån. Tranemo Utvecklings AB:s lånetak under planperioden 
(2021-2023) fastslogs till 120 000 000 kronor. 
Tranemo Utvecklings AB har tidigare lånat pengar inom koncernen därför har inget 
borgensåtagande funnits vilket behövs för att få lån hos kreditinstitut.  

Ekonomisk påverkan 
Ärendet har ingen ekonomisk påverkan.  

Barnkonventionen  
Ärendet påverkar inte barn. 

Beslutsunderlag 
KS §54, 2021-03-22 
AU §22, 2021-02-11 
Tjänsteskrivelse 2021-01-19 

V
is

m
a 

A
dd

o 
ID

-n
um

m
er

 : 
c7

95
c4

18
-3

54
8-

46
1e

-a
a3

9-
15

fb
da

ba
88

3b



  

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunfullmäktige 
2021-04-19 

   

Ordförandes sign Justerares sign Justerares sign Sekr sign Utdragsbestyrkande 17 
 

Föredragning och debatt 
Ekonomichef Konrad Fredh föredrar ärendet och svarar på frågor. 
Wajdi-Louis Azouri (SD) och Johnny Letth (SD) deltar i debatt. 

Förslag till beslut på sammanträdet 
Wajdi-Louis Azouri (SD) yrkar avslag på kommunstyrelsens förslag.  

Beslutsgång 
Ordförande frågar om kommunfullmäktige kan besluta enligt Azouris (SD) avslagsyrkande. 
Ordförande finner att avslagsyrkandet avslås. 
 
Omröstning begärs, 
Kommunfullmäktige godkänner följande beslutsgång, 
Ja-röst för avslag på avslagsyrkandet 
Nej-röst för bifall till avslagsyrkandet 

Omröstningsresultat (Närvaro- och omröstningslista 3/2021, omröstning 1) 
Med 31 ja-röster för avslag på avslagsyrkandet mot 4 nej-röster för bifall till avslagsyrkandet 
beslutar kommunfullmäktige att avslå avslagsyrkandet. 

Beslutet skickas till 
Ekonomifunktionen 

Slutinstans 
Kommunfullmäktige  

Status  
Avslutat 
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§ 65 Delårsrapport januari - augusti 2020 SÄRF KS/2020:599 

Kommunfullmäktiges beslut 
• Noterar informationen gällande delårsrapport januari-augusti 2020 för SÄRF. 

Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 
av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 
ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Ärendet 
Delårsrapporten för Södra Älvsborgs Räddningstjänstförbund ska behandlas av respektive 
medlemskommuns Kommunfullmäktige.  
Södra Älvsborgs Räddningsförbund organiserar och driver räddningstjänst för 6 kommuner, 
Borås, Bollebygd, Mark, Svenljunga, Tranemo och Ulricehamn. Resultatet för perioden 
januari-augusti 2020 visar ett överskott på 5,2 mnkr. Prognosen för hela år 2020 visar ett 
överskott på 2,0 mnkr och skillnaden mot budget beräknas till +4,3 mnkr. Största avvikelsen 
kommer från omvärdering av pensionsskulden. 

Ekonomisk påverkan 
Ärendet har ingen ekonomisk påverkan. 

Barnkonventionen  
Ärendet har ingen påverkan ur barnrättsperspektiv. 

Beslutsunderlag 
KS §56, 2021-03-22 
AU §20, 2021-02-11 
Tjänsteskrivelse om delårsrapport januari-augusti 2020 SÄRF 2020-12-11 
§ 54 Delårsrapport januari – augusti 2020 SÄRF 
Delårsrapport, ärendeunderlag, utskick SÄRF 
Revisorernas utlåtande delårsbokslut SÄRF 
Revisorernas Rapport granskning av SÄRFs delårsrapport 2020 slutlig 

Beslutet skickas till 
Ekonomifunktionen 

Slutinstans 
KF 

Status  
Avslutat 
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§ 66 Personalrum i kommunhuset KS/2019:454 

Kommunfullmäktiges beslut 
• Ärendet återremitteras och att förvaltningen får i uppdrag att ta fram ytterligare 

förslag där kommunfullmäktige kan vara kvar i nuvarande lokal: 
• Personalutrymmen inryms i delar av de utrymmen i kommunhuset som nu 

disponeras av gymnasieskolan. Uppdraget innefattar också att se hur nyttjandet av 
gymnasieskolans samtliga lokaler kan effektiviseras för att inrymma alla skolans 
verksamheter på mindre yta, särskilt då beaktat att gymnasieskolans programutbud 
förändrats utan att lokalerna förändrats. 
Förslaget ska redovisas med enkla skisser, budgetkalkyl och tidplan. 

• Personalutrymmen inryms i anslutning till befintliga lokaler i kommunhuset. 
Lokalerna renoveras, moderniseras och utökas i erforderlig omfattning. 
Förslaget ska redovisas med enkla skisser, budgetkalkyl och tidplan. 

• Förvaltningen får i uppdrag att utreda Tranemosalen ytterligare utifrån 
Brandsskyddsmyndighetens yttrande. 

• Förvaltningen får i uppdrag att utreda om andra plan i kommunhuset 
(gräddhyllan/forumsalen) kan nyttjas som personalutrymme. 

Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 
av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 
ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Jäv 
Fredrik Risby (Kd) anmäler jäv och deltar därmed inte i handläggningen av ärendet. Brigitte 
Barenfeld (Kd) ersätter. 

Sammanfattning av ärendet 
Flera sektioner, verksamheter och funktioner har, på sina arbetsplatsträffar, belyst 
arbetsmiljöproblemen som idag finns med befintliga personalutrymmen. Det är därför 
mycket angeläget att göra något åt situationen. Denna brist i arbetsmiljön måste tas på allvar 
och åtgärdas. 
Förslaget är att aulan/biografsalongen i Medborgarhuset i Tranemo blir sammanträdeslokal 
för kommunfullmäktige. Därefter kan Tranemosalen i kommunhuset göras om till 
personalrum/personalmatsal. 
Ärendet behandlades på utskottens samråd 2020-09-24 där tre förslag presenterades. AU 
beslutade 2020-09-24 § 132 att återremittera ärendet och istället ge förvaltningen i uppdrag 
att inriktningen i det fortsätta arbetet med personalutrymme skulle vara i nuvarande Vård-
och omsorgsprogrammets lokaler. 
Förvaltningen har sett över möjligheten att bygga om nuvarande Vård- och 
omsorgsprogrammets lokaler till personalutrymme. Förvaltningen anser att det inte är 
ekonomiskt försvarbart att göra om nyrenoverade lokaler. Det finns heller ingen annan 
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lokallösning för Vård- och omsorgsprogrammet som inte medför stora kostnader. Det finns 
inte tillräckligt med medel i investeringsbudgeten de närmsta tre åren för att kunna 
finansiera ett personalutrymme och en annan lösning för Vård- och omsorgsprogrammet i de 
lokaler som AU föreslagit. Förvaltningen har därför återigen lämnat förslaget att göra 
Tranemosalen till personalutrymme.  
Förvaltningen fick i uppdrag av AU 2021-12-18 § 23 att inför kommunstyrelsens 
sammanträde 2021-03-22 komplettera ärendet med budgetkalkyl, tidsplan och ritningar. 

Ärendet 
Ärendet avser att personalrummet (personalrum/fikarum/lunchrum) i källaren på 
kommunhuset i Tranemo är ett stort arbetsmiljöproblem. Ärendet berör alla som arbetar i 
kommunhuset oavsett sektionstillhörighet. Personalutrymmena är alldeles för små med 
tanke på den stora personalstyrkan i kommunhuset. Lokalerna är mycket slitna och i stort 
behov av underhåll. Flera viktiga funktioner saknas dessutom. 
Personalutrymmena utgör ett stort arbetsmiljöproblem: 

- Det finns inte något vilorum. 
- Det finns inte något omklädningsrum eller duschmöjlighet (anställda uppmuntras att 

röra sig mer och att cykla/springa till jobbet, dessutom kan kommunanställda köpa 
cyklar via löneavdrag) 

- Personalrummets utrymningsväg är nu ut genom ett fönster ovanför arbetsbänken i 
köksdelen. 

- Det är för få sittplatser vid matbord för att alla som önskar ska kunna sitta bekvämt 
och äta sin lunchmat. 

- Utrymmet som ger möjlighet att tillreda sin mat är underdimensionerat i förhållande 
till det antal personer som arbetar i kommunhuset. Det är väldigt trångt trots att 
många väljer att inte gå till personalrummet på kafferaster och lunchrast. 

- Det är ett logistiskt problem i det trånga opraktiska köket där de som ska 
hämta/lämna sin mat i kylskåpet, de som ska lägga upp sin mat på tallrik, de som 
väntar på en ledig mikrovågsugn för att värma sin mat ska samsas med de som efter 
måltiden ska diska sina bestick, tallrikar, burkar. 

- Köket är ohygieniskt då det är slitet, trångt, opraktiskt och utrustat med bara ett 
kylskåp. 

 
I samband med ombyggnaden av kommunhusets entré togs del av det nuvarande 
personalrummet i anspråk för ett nytt ventilationsaggregat. 
Efter att flera sektioner och funktioner i kommunhuset har haft uppe situationen om de 
bristfälliga personalutrymmena på arbetsplatsträffar som ett bekymmer, är det nu mycket 
angeläget att göra något åt situationen. Denna brist i arbetsmiljön måste tas på allvar och 
åtgärdas. 
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Förslaget är att Tranemosalen i kommunhuset görs om till personalrum/ personalmatsal och 
att aulan/biografsalongen i Medborgarhuset blir sammanträdeslokal för 
kommunfullmäktige. I Medborgarhuset finns redan den tekniska utrustning som krävs, 
däremot behöver komplettering göras med möblemang för att det ska vara en lämplig lokal 
för fullmäktigesammanträden. Ur ett medborgarperspektiv kan denna förändring vara 
väldigt gynnsam då många nog känner sig bekvämare med att besöka Medborgarhuset för 
att lyssna på fullmäktige än att ta sig in i kommunhuset och högst upp till Tranemosalen. I 
Medborgarhuset är utrymningsmöjligheterna, vid brand eller annan fara, dessutom mycket 
enklare och bättre än i Tranemosalen i kommunhuset. Även namnet Medborgarhus har ett 
bra signalvärde gentemot våra invånare, våra medborgare.   
Ambitionen är också att det nya personalrummet skall kunna användas som samlingssal och 
fungera för mindre möten och utbildningar. I ombyggnaden är målet att bevara en del av 
Tranemosalens tidstypiska inredning. 
I samband med denna förändring skulle man också kunna lösa flera andra lokalproblem så 
som avsaknaden av vilorum och omklädnings- och duschrum genom att inrymma dessa i 
kommunhusets källare. Nuvarande personalutrymme kommer även att kunna skapa 
utrymme för ytterligare konferenslokal, vilket det finns behov av.  

Ekonomisk påverkan 
Kostnad för ombyggnad av lokaler enligt föreslaget inryms inom planerad budget 2021. De 
avsatta medlen uppgår till 1,5 miljoner kronor vilket kommer att vara tillräckligt för att 
genomföra byggnation och inköp enligt förslag.   

Barnkonventionen  
Ärendet har ingen direkt påverkan på barn. Tillgängligheten för allmänheten, i alla åldrar, 
ökar om fullmäktige skulle sammanträda i Medborgarhuset istället för i Tranemosalen.  

Beslutsunderlag 
KS §41, 2021-03-22 
Tjänsteskrivelse 2021-03-04 
AU 2020-09-24 § 132 
AU 2021-02-18 § 23 
Skiss Medborgarhuset KF 
Skiss personalmatsal Tranemosalen 

Föredragning och debatt 
Sektionschef Patrik Westerlund föredrar ärendet och svarar på frågor. 
Deltar i debatt: Lennart Haglund (C), Anders Brolin (S), Stephan Bergman (M), Ivan Letth 
(SD), Johnny Letth (SD), Wajdi-Louis Azouri (SD), Crister Persson (C), Kathleen Wireklev 
(M) och ChrisTina Yngvesson (oberoende (M)). 
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Förslag till beslut på sammanträdet 
Vice ordförande Lennart Haglund (C) yrkar på att ärendet återremitteras och att förvaltningen 
får i uppdrag att ta fram ytterligare förslag där kommunfullmäktige kan vara kvar i nuvarande lokal: 

1. Personalutrymmen inryms i delar av de utrymmen i kommunhuset som nu disponeras av 
gymnasieskolan. Uppdraget innefattar också att se hur nyttjandet av gymnasieskolans 
samtliga lokaler kan effektiviseras för att inrymma alla skolans verksamheter på mindre yta, 
särskilt då beaktat att gymnasieskolans programutbud förändrats utan att lokalerna 
förändrats. 

2. Personalutrymmen inryms i anslutning till befintliga lokaler i kommunhuset. Lokalerna 
renoveras, moderniseras och utökas i erforderlig omfattning. 

Förslagen ska redovisas med enkla skisser, budgetkalkyl och tidplan. 
 
ChrisTina Yngvesson (oberoende (M)) yrkar bifall till Haglunds (C) yrkande med 
komplettering att Tranemosalen ska utredas ytterligare utifrån Brandskyddsmyndighetens yttrande. 
 
Johnny Letth (SD) yrkar på återremiss. 
 
Wajdi-Louis Azouri (SD) yrkar bifall till Haglunds (C) förslag med komplettering att 
förvaltningen får i uppdrag att utreda andra plan (gräddhyllan/forumsalen) som lämpligt 
personalutrymme. 
 
Stephan Bergman (M) yrkar bifall till Haglunds (C) förslag med Yngvessons (oberoende (M)) 
komplettering. 
 
Kathleen Wireklev (M) och Crister Persson (C) yrkar bifall till Haglunds (C) förslag. 
 
Anders Brolin (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.  

Beslutsgång 
Ordförande ställer Haglunds (C) yrkande med komplettering av Yngvessons (oberoende 
(M)) och Azouris (SD) komplettering med bifall mot avslag och finner att 
kommunfullmäktige avslår yrkandet. 
 
Omröstning begärs, 
Kommunfullmäktige godkänner följande beslutsgång; 
Ja-röst för avslag till återremissyrkandet 
Nej-röst för bifall till återremissyrkandet 

Omröstningsresultat 
Med 21 nej-röster för bifall till återremissyrkandet mot 16 ja-röster för avslag till 
återremissyrkandet beslutar kommunfullmäktige att bifalla återremissyrkandet.  
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Beslutet skickas till 
Samhällssektionen 

Slutinstans 
KF 

Status  
Pågående 
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§ 67 Motioner och medborgarförslag under beredning 2021 KS/2021:82 

Kommunfullmäktiges beslut 
• Noterar informationen. 

 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 
av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 
ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Ärendet 
Enligt antagna regler för handläggning av motioner och medborgarförslag ska 
kommunstyrelsen redovisa antal, samt beräknad svarstid för inkomna medborgarförslag och 
motioner. Detta ska göras två gånger om året till kommunfullmäktige. 
Vid avstämning 2021-02-02 finns det 13 motioner och 25 medborgarförslag under beredning. 
Kommunfullmäktige beslutade, 2015-04-27 §37, att vid redovisningen av motioner och 
medborgarförslag under beredning redovisas vad som framkommit i beredningen av 
motioner och medborgarförslag vars beredningstid kommer passar 1års tid, samt att 
kommunfullmäktige får möjlighet att avskriva motioner och medborgarförslag efter att 
informationen givits. 
Vid avstämningsdatumet finns det sju medborgarförslag och sju motioner som har passerat 
gränsen. 

Ekonomisk påverkan 
Ärendet har ingen ekonomisk påverkan. 

Barnkonventionen  
Ärendet har ingen påverkan ur ett barnrättsperspektiv. 

Beslutsunderlag 
KS §58, 2021-03-22 
AU §28, 2021-02-18 
Tjänsteskrivelse 2021-01-28 
Medborgarförslag under beredning 2021 
Motioner under beredning 2021 
Motioner och medborgarförslag som passerat 1årsgräns 

Föredragning och debatt 
Kommunchef Carita Brovall föredrar ärendet och svarar på frågor. 

Beslutet skickas till 
Medborgarservice och processtödsfunktionen 
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Slutinstans 
Kommunfullmäktige 

Status  
Avslutat 
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§ 68 Valärende - avsägelse Stefan Hjertén (M) som ersättare i Tranemo 
Bostäder AB 
 KS/2021:182 

Kommunfullmäktiges beslut 
• Utser Elisabeth Johansson (M) till ny ersättare i styrelsen för TranemoBostäder AB. 

Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 
av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 
ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  

Ärendet 
2021-03-12 inkom Stefan Hjertén (M) med en skrivelse där han begär att bli entledigad från 
sitt uppdrag som ersättare i styrelsen för Tranemo Bostäder AB. 

Beslutsunderlag 
Avsägelse Stefan Hjertén (M) 

Förslag till beslut på sammanträdet 
Stephan Bergman (M) ger förslaget att utse Elisabeth Johansson (M) till ny ersättare i 
styrelsen för TranemoBostäder AB. 

Beslutsgång 
Ordförande frågar fullmäktige på Bergmans (M) förslag. Förslaget bifalles. 

Beslutet skickas till 
TranemoBostäder AB 

Status 
Avslutat 
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§ 69 Valärende - Avsägelse från Karin Reboli (M) KS/2021:80 

Kommunfullmäktiges beslut 
• Utser Ulf Nyberg (M) till ersättare i överförmyndarnämnden. 

Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 
av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 
ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  

Ärendet 
Karin Reboli (M) har, 2021-01-26 inkommit med en skrivelse där hon begär att bli entledigad 
från samtliga av sina uppdrag från och med 2021-04-01. 
Kommunfullmäktige ska utse en ersättare till överförmyndarnämnden efter Karin Reboli 
(M). 

Beslutsunderlag 
Avsägelse från Karin Reboli för samtliga uppdrag (M) 

Förslag till beslut på sammanträdet 
Stephan Bergman (M) föreslår att utse Ulf Nyberg (M) till ny ersättare i 
överförmyndarnämnden. 

Beslutsgång 
Ordförande frågar kommunfullmäktige om de kan besluta enligt Bergmans (M) förslag. 
Förslaget bifalles. 

Beslutet skickas till 
HR-funktionen 
Hemsidan 
Medborgarservice- och processtöd 

Status 
Pågående 
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§ 70 Valärende - Avsägelse från Monica Fredin (S) för samtliga 
uppdrag KS/2021:155 

Kommunfullmäktiges beslut 
• Ny ersättare till styrelsens för Tranemo Utvecklings AB (TUAB) utses vid 

nästkommande sammanträde. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 
av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 
ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  

Ärendet 
2021-03-02 inkom Monica Fredin (S) med en skrivelse där hon begär att bli entledigad från 
samtliga av hennes uppdrag.  
2021-03-16 utsåg fullmäktige Sven-Olof Andersson (S) till ny ledamot i styrelsen för Tranemo 
Utvecklings AB (TUAB). Fullmäktige ska utse en ny ersättare till styrelsen efter Sven-Olof 
Andersson (S). 

Beslutsunderlag 
Avsägelse från förtroendeuppdrag – Monica Fredin (S) 

Förslag till beslut på sammanträdet 
Eva-Karin Haglund (S) återkommer vid nästkommande sammanträde med förslag. 

Status 
Pågående 
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§ 71 Valärende - Avsägelse från Claes Hamngren (SD) KS/2021:169 

Kommunfullmäktiges beslut 
• Noterar informationen. 

Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 
av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 
ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  

Ärendet 
2021-03-10 inkom Claes Hamngren (SD) med en skrivelse där han begär att bli entledigad 
från sitt uppdrag.  
Länsstyrelsen har efter sammanräkning konstaterat att ingen ny ersättare kunde utses. 

Beslutsunderlag 
KF §47, 2021-03-15 
Länsstyrelsens sammanräkning 
Avsägelse Claes Hamngren (SD) 

Status 
Avslutat 
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§ 72 Valärende - Avsägelse Hans Persson (M), som ordförande i 
valnämnden KS/2021:226, KS/2021:174 

Kommunfullmäktiges beslut 
• Ärendet bordläggs till kommunfullmäktiges nästkommande sammanträde. 

Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 
av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 
ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  

Ärendet 
Hans Persson har av fullmäktige, 2021-03-16 blivit entledigad från sitt uppdrag som 
ordförande i valnämnden. Valberedningen har tagit fram förslag på ny ordförande.  

Beslutsunderlag 
Valberedning §6, 2021-04-08 
KF §48, 2021-03-15 
Avsägelse Hans Persson 

Föredragning och debatt 
ChrisTina Yngvesson (oberoende (M)) deltar i debatt. 

Förslag till beslut på sammanträdet 
ChrisTina Yngvesson (oberoende (M)) ger förslaget att utse Hans Persson (Kd) till ledamot 
och ordförande i valnämnden. 
Fredrik Risby (Kd) yrkar bifall till Yngvessons (oberoende (M)) förslag. 
 
Ordförande ger förslaget att bordlägga ärendet till kommunfullmäktiges nästkommande 
sammanträde när sluten votering kan genomföras.  

Beslutsgång 
Ordförande frågar fullmäktige om ärendet kan bordläggas till nästkommande sammanträde. 
Kommunfullmäktige beslutar enligt ordförandes förslag. 

Status 
Pågående 
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§ 73 Valärende - Avsägelse från Kent-Ove Karlsson (S) som ledamot i 
kommunfullmäktige KS/2021:178 

Kommunfullmäktiges beslut 
• Noterar informationen. 

Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 
av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 
ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  

Ärendet 
2021-03-12 inkom Kent-Ove Karlsson (S) med en skrivelse där han begär att bli entledigad 
från sitt uppdrag som ledamot i kommunfullmäktige. 
Länsstyrelsen har efter sammanräkning utsett Johnny Ohlsson (S) till ny ledamot och Joakim 
Ståhl (S) till ny ersättare i kommunfullmäktige. 

Beslutsunderlag 
Avsägelse från Kent-Ove Karlsson (S) 
Sammanräkning från Länsstyrelsen 
KF §50, 2021-03-15 

Beslutet skickas till 
Hemsidan 
HR-funktionen 
Medborgarservice- och processtöd 

Status 
Avslutat 
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§ 74 Valärende - avsägelse ChrisTina Yngvesson (oberoende (M)) som 
ersättare i Tranemo Utvecklings AB KS/2021:179 

Kommunfullmäktiges beslut 
• Utser Niklas Gardevik (M) till ny ersättare i styrelsen för Tranemo Utvecklings AB 

(TUAB). 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 
av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 
ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  

Ärendet 
2021-03-12 inkom ChrisTina Yngvesson (oberoende (M)) med en skrivelse där hon begär att 
bli entledigad från sitt uppdrag som ersättare i styrelsen för Tranemo Utvecklings AB 
(TUAB). 2021-03-15 entledigade fullmäktige ChrisTina Yngvesson (oberoende (M)) från sitt 
uppdrag. Fullmäktige ska utse en ny ersättare till styrelsen. 

Beslutsunderlag 
Avsägelse ChrisTina Yngvesson (oberoende (M)) 
KF §51, 2021-03-15 

Förslag till beslut på sammanträdet 
Stephan Bergman (M) föreslår Niklas Gardevik (M) till ny ersättare i styrelsen för Tranemo 
Utvecklings AB (TUAB). 

Beslutsgång 
Ordförande frågar fullmäktige på Bergmans (M) förslag. Förslaget bifalles. 

Beslutet skickas till 
TUAB 
Medborgarservice- och processtöd 
HR-funktionen 
Niklas Gardevik (M) 

Status 
Avslutat 
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§ 75 Valärende - Sammanräkning efter Evy Erlandsson (SD) 
KS/2021:198 

Kommunfullmäktiges beslut 
• Noterar informationen. 

Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 
av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen,  

Ärendet 
Länsstyrelsen har efter sammanräkning efter Evy Erlandsson (SD) utsett Johnny Letth (SD) 
till ny ledamot i kommunfullmäktige. 

Beslutsunderlag 
Sammanräkning från länsstyrelsen 

Beslutet skickas till 
HR-funktionen 
Hemsidan 

Status 
Avslutat 
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§ 76 Valärende - avsägelse Anna Letth (SD) som ledamot i Demokrati - 
och Visionsberedningen KS/2021:204 

Kommunfullmäktiges beslut 
• Entledigar Anna Letth (SD) som ledamot i Demokrati- och visionsberedningen 

(DVB). 
• Förslag på ny ledamot ges vid kommunfullmäktiges nästkommande sammanträde. 

Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 
av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 
ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  

Ärendet 
Anna Letth (SD) inkom 2021-03-24 med en skrivelse där hon begär om att bli entledigad från 
sitt uppdrag som ledamot i Demokrati- och visionsberedningen (DVB). 

Beslutsunderlag 
Avsägelse Anna Letth (SD) 

Förslag till beslut på sammanträdet 
Wajdi-Louis Azouri (SD) återkommer vid nästa sammanträde med förslag på ny ledamot. 

Beslutet skickas till 
HR-funktionen 
Medborgarservice- och processtöd 
Hemsidan 

Status 
Pågående 
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§ 77 Information från kommunstyrelsen  

Kommunfullmäktiges beslut 
• Noterar informationen. 

Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 
av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 
ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  

Ärendet 
Kommunfullmäktige får information om; 
- Kommunstyrelsen har godkänt ett samarbete med Ulricehamn och Gislaved kommun 
angående en cykelled mellan Lassalyckan, Ulricehamns till Isaberg, Hestra via Tranemo 
Kommun.  
- Pandemins påverkan på feriearbeten i kommunen. 
- Dialog med Trafikverket om väg 27 och väg 156. 
- Projektet Centralen är ny avslutat.  

Föredragning och debatt 
Kommunstyrelsens ordförande Anders Brolin (S) föredrar ärendet och svarar på frågor. 

Status 
Pågående 
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§ 78 Rapport från revisorerna  

Kommunfullmäktiges beslut 
• Noterar informationen. 

Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 
av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 
ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  

Ärendet 
Revisorerna informerar om; 
- Granskning under 2021 kommer troligtvis vara investeringsprojektet Centralen eller 
Tranemo Park. 

Föredragning och debatt 
Revisorerna Bengt Melkersson (C) och Ingelis Öhwall (S) föredrar ärendet och svarar på 
frågor. 
Johnny Letth (SD) deltar i debatt.  

Status 
Pågående 
 

  

V
is

m
a 

A
dd

o 
ID

-n
um

m
er

 : 
c7

95
c4

18
-3

54
8-

46
1e

-a
a3

9-
15

fb
da

ba
88

3b



  

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunfullmäktige 
2021-04-19 

   

Ordförandes sign Justerares sign Justerares sign Sekr sign Utdragsbestyrkande 37 
 

§ 79 Rapport från beredningarna  

Kommunfullmäktiges beslut 
• Noterar informationen. 

Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 
av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 
ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  

Ärendet 
Kommunfullmäktige delges om nuläget för arbetet i Demokrati- och visionsberedningen 
(DVB), Äldreplansberedningen och Arvodesberedningen. 

Föredragning och debatt 
Beredningsledarna Johanna Persson (L), Ann-Christine Simonsson (C) och Marita Nordin (S) 
föredrar ärendet och svarar på frågor. 

Status 
Pågående 
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§ 80 Delgivningar KS/2021:34, KS/2021:77, PN/2020:34, KS/2021:87 

Kommunfullmäktiges beslut 
• Noterar informationen. 

Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 
av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 
ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  

Ärendet 
Kommunfullmäktige delges följande; 

- Intern kontrollplan 2021 Arbetsmarknadsenheten Kommunfullmäktige Svenljunga 
2021-03-15 §20 

- Val av vice ordförande i samverkansnämnd arbetsmarknad Kommunfullmäktige 
2021-03-15 §29, 2021-03-18 

- Beslut KF Svenljunga §21 Reglemente Samverkansnämnd personal, 2021-03-18 
- Protokoll VB 2021-04-08 

Status 
Pågående 
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NÄRVARO- OCH OMRÖSTNINGSLISTA 3/2021 
vid kommunfullmäktige 2021-04-19 kl. 18.00 
 
 

 

Ledamöter 

 

Närvaro 

 

Omröstning 
1 §64 

 

Omröstning 
2 §66 

 

Omröstning 
3 

 

Omröstning 
4 

1. Eva-Karin Haglund (S) 

 

 
I 

 
J 

 
J 

  

2. Bo Haarala (S) 

 

 
I 

 
J 

 
J 

  

3. Rose Torkelsson (S) 

 

 
I 

 
J 

 
J 

  

4. Göran Björk (S) 

 

 
I 

 
J 

 
J 

  

5. Lena Eksberg (S) 

 

 
I 

 
J 

 
J 

  

6. Anders Brolin (S) 

 

 
I 

 
J 

 
J 

  

7. Tatjana Dujin Peterson (S) 

 

 
I 

 
J 

 
J 

  

8. Mari Kockali (S) 

 

 
I 

 
J 

 
J 

  

9. Kerstin Karp Alf (S) 

 

 
I 

 
J 

 
J 

  

10. Eija Qvist (S) 

 

 
I 

 
J 

 
J 

  

11. Leif Gustavsson (S) 

 

 
I 

 
J 

 
J 
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12. Johnny Ohlsson (S) 

 

 
I 

 
J 

 
J 

  

13. Erene Bertilsson (KD) 

 

 
I 

 
J 

 
N 

  

14. Fredrik Risby (KD) 
§§56-63, §65, §§67-80 
Brigitte Barenfeld §64, §66 

 
I 

 
J 

 
N 

  

15. Robin Kaas (V) 

 

 
I 

 
J 

 
J 

  

16. Jonas Blank (V) 

 

 
I 

 
J 

 
J 
 

  

 

17. Caroline Bergmann (MP) 

 

 
I 

 
J 

 
N 

  

18. Lennart Haglund (C) 

 

 
I 

 
J 

 
N 

  

19. Christoffer Andersson (C) 

 

 
I 

 
J 

 
N 

  

20. Torbjörn Edgren (C) 

 

 
I 

 
J 

 
N 

  

21. Cecilia Valbrant (C) 

 

 
I 

 
J 

 
N 

  

22. Fredrik Larsson (C) 

 

 
I 

  
N 

  

23. Emelie Romland (C) 

Ann-Christine Simonsson (C) 

 
I 

 
J 

 
N 
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24. Crister Persson (C) 

 
I 

 
J 

 
N 

  

25. Stephan Bergman (M) 

 

 
I 

  
N 

  

26. ChrisTina Yngvesson 
(oberoende (M)) 

 

 
I 

 
J 

 
N 

  

27. Birgitta Olander 
(oberoende (M)) 

 

 
I 

 

 
J 

 
N 

  

28. Kathleen Wireklev (M) 

 

 
I 

 
J 

 
N 

  

29. Ellinor Liljegren 
Kalmar(M) 

 
I 

 
J 

 
N 

  

30. Wajdi-Louis Azouri (SD) 

 

 
I 

 
N 

 
N 

  

31. Jan Hagberg (SD) 

 

 
I 

 
N 

 
N 

  

32. Anna Letth (SD) 

 

 
I 

 
N 

 
N 

  

33. Ivan Letth (SD) 

 

 
I 

 
N 

 
N 

  

34. Johnny Letth (SD) 

 

 
I 

 
J 

 
N 

  

35. Karin Ljungdahl (C) 

 

 
I 

 
J 

 
N 
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36. Ana Alvarez-Björk (L) 

 

 
I 

 
J 

 
J 

  

37. Ulf Thifors (S) 

 

 
I 

 
J 

 
J 
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Tid   18:00 – 21:00  
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Övriga närvarande Sanna Blomgren, processekreterare 
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Paragrafer  §56-§80 
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Protokollet signeras digitalt 
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  Ulf Thifors (S) 
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ANSLAG/BEVIS 


Organ   Kommunfullmäktige 
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Förvaringsplats  Kommunkontoret, Tranemo 
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Protokollet är justerat, vilket tillkännagivits genom anslag 
 
Underskrift   Protokollet signeras digitalt 
  Sanna Blomgren 
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§ 56 Anmälningsärende från Krisledningsnämnd  


Kommunfullmäktiges beslut 
• Noterar informationen. 


Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 
av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 
ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  


Ärendet 
Tranemo kommuns krisledningsnämnd har aktiverats på grund av rådande pandemi. Enligt 
§5 i Reglemente för Krisledningsnämnden ska nämndens beslut anmälas till närmast 
följande fullmäktigesammanträde. 


Beslutsunderlag 
Protokoll KLN 2021-04-01 


Föredragning och debatt 
Kommunchef Carita Brovall föredrar ärendet och svarar på frågor. 


Status 
Pågående 
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§ 57 Inkomna motioner och medborgarförslag KS/2021:227, 
KS/2021:238, KS/2021:240 


Kommunfullmäktiges beslut 
• Noterar informationen om att medborgarförslag inkommit och av presidiet 


remitteras till kommunstyrelsen för beredning. 
• Noterar informationen om att motion inkommit och av presidiet remitteras till 


kommunstyrelsen för beredning. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 
av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 
ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  


Ärendet 
Av kommunallagen framgår att ledamot får väcka ett ärende i fullmäktige genom en motion. 
ChrisTina Yngvesson (oberoende (M)) har lämnat en motion om slöseri med skattemedel 
gällande hantering av ipads.  
 
Av kommunfullmäktiges arbetsordning framgår att den som är folkbokförd i kommunen får 
väcka ärenden genom medborgarförslag.  
Ingemar Rudholm har lämnat ett medborgarförslag om parkbänk i Sjögårds lid, Ljungsarp. 
Andreas Bengtsson har lämnat ett medborgarförslag om att undersöka miljövänlig lösning 
av lagring av energi till fjärrvärmenätet. 


Beslutsunderlag 
KS/2021:227 Medborgarförslag om parkbänk i Sjögårds lid 
KS/2021:277 Foto Medborgarförslag om parkbänk i Sjögårds lid 
KS/2021:238 Motion slöseri med skattemedel 
KS/2021:240 Medborgarförslag om att undersöka lösning på miljövänlig lagring av energi till 
fjärrvärmenätet  


Föredragning och debatt 
ChrisTina Yngvesson (oberoende (M)) föredrar sin motion. 


Beslutet skickas till 
Servicesektionen 
TPB 
Stratsys 


Status 
Pågående 
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§ 58 Inkomna interpellationer och frågor KS/2021:207 


Kommunfullmäktiges beslut 
• Noterar den inkomna interpellationen.  
• Interpellationen får ställas. 
• Interpellationen besvaras på fullmäktiges nästkommande sammanträde. 


Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 
av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 
ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  


Ärendet 
Stephan Bergman (M) har ställt en interpellation till kommunstyrelsens ordförande om 
remiss av vattenmyndighetens åtgärdsprogram.  


Beslutsunderlag 
KS/2021:207 Interpellation Vattendirektivet 


Föredragning och debatt 
1e vice ordförande Karin Ljungdahl (C) föredrar interpellationen.  


Status 
Pågående 
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§ 59 Svar - Medborgarförslag om Lantmäteri i Tranemo KS/2020:244 


Kommunfullmäktiges beslut 
• Medborgarförslaget avslås 


 


Ärendet 
Inge Olsson vill att förvaltningen utreder förutsättningarna för att genomföra enkla 
lantmäteriuppdrag, exempelvis flytta gränser, lägga ihop tomter, dela tomter mm. Inge 
Olsson menar att avgiften som Lantmäteriet debiterar för uppdrag är orimligt höga. I sitt 
medborgarförslag påvisar Inge Olsson exempel på detta.  
 
Förvaltningen var i kontakt med Inge Olsson den 23 oktober 2020 och han hade önskemål 
om att bli underrättad under utredningens gång om hur denna fortskred.  
 
Förvaltningen har tidigare inkommit med ansökan om att teckna avtal med Lantmäteriet för 
att utföra kommunala förrättningsförberedelser inom viss del av kommunen. Lantmäteriet 
beslutade att inte teckna avtal med Tranemo kommun. Mot bakgrund av Lantmäteriets 
beslut föreslår förvaltningen avslag på det aktuella medborgarförslaget.  


Ekonomisk påverkan 
Utredningen har ingen ekonomisk påverkan 


Barnkonventionen  
Ingen påverkan 


Beslutsunderlag 
KS §45, 2021-03-22 
AU §16, 2021-02-11 
Tjänsteskrivelse svar på Medborgarförslag om Lantmäteri i Tranemo 2020-10-12 
Beslut om avtal med förrättningsförberedelser 
Medborgarförslag om Lantmäteri i Tranemo 


Föredragning och debatt 
Anders Brolin (S) och ChrisTina Yngvesson (oberoende (M)) deltar i debatt. 


Beslutet skickas till 
Inge Olsson 
Stratsys 
Samhällssektionen 
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Status 
Avslutat 
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§ 60 Svar - Medborgarförslag om belysning på cykel/gångväg mellan 
Tranemo och Uddebo KS/2019:533 
 


Kommunfullmäktiges beslut 
• Medborgarförslaget avslås 
• Belysningsstrategin tas i beaktande i arbetet med kommande budget.  


 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska 
alltid föregås av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ 
inverkan på barnet/barnen, ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 
 


Ärendet 
Anna Ågren har lämnat ett medborgarförslag om belysning längs med cykelvägen Uddebo 
och Tranemo. Förvaltningen var i kontakt med Anna Ågren den 14 maj 2020. Hon hade inget 
ytterligare att tillägga. Anna Ågren menar i sitt medborgarförslag att det finns många som 
cyklar den aktuella sträckan både under sommar- och vinterhalvår. Hon menar vidare att det 
blir osäkert att cykla under vinterhalvåret när det blir mörkt tidigt. 
 
Förvaltningen menar att belysning framförallt ska ske inom tätorterna och inte mellan 
tätorterna, i detta fall Uddebo och Tranemo. Förvaltningen menar vidare att mörka platser 
också gynnar ett djurliv som exempelvis fladdermöss i enlighet med belysningsstrategin.    
 
Ekonomisk påverkan 
Kostnaden för att belysa aktuell sträcka uppgår till 2 000 000 – 2 500 000 kr. Driftkostnaden 
beräknas uppgå till cirka 35 000 kr/år. 


Barnkonventionen 
Ingen särskild betydelse ur ett barnrättsperspektiv. 


Beslutsunderlag 
KS §46, 2021-03-22 
AU §14, 2021-02-11 
Tjänsteskrivelse svar på medborgarförslag om belysning på cykel/gångväg mellan Tranemo 
och Uddebo 2020-06-08 
Medborgarförslag om belysning mellan Uddebo och Tranemo Epost 2019-10-23 
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Beslutet skickas till 
Samhällssektionen 
Ekonomifunktionen 
Anna Ågren 


Slutinstans 
Kommunfullmäktige 


Status 
Avslutat  
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§ 61 Svar - Medborgarförslag om soffor till promenadstråken i 
Tranemo KS/2020:411 
 


Kommunfullmäktiges beslut 
• Medborgarförslaget antas. 
• Bänkarna ska placeras med lämpligt avstånd till redan befintliga bänkar. 


 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 
av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 
ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Beslutsmotivering 
Promenadstråken i Tranemo används flitigt året runt. Ett par fastmonterade parkbänkar 
utmed promenadstråken ger möjlighet för medborgare vistas längre tid ute i friska luften 
samt en möjlighet till vila på promenaden 


Sammanfattning av ärendet 
Förvaltningen föreslår att två fastmonterade parkbänkar köps in och monteras upp i 
anslutning till promenadstråken i Tranemo. Parkbänkarnas placering föreslås vara i 
vädersräcken norr och söder om samhället  


Ärendet 
Ett medborgarförslag från Ulla Christensen har inkommit till kommunen 2020-08-28 om 
önskemål om utplacering av sittbänkar utmed promenadstråken runt Tranemo. 
För att säkerställa inget missförståtts kontaktade förvaltningen frågeställaren 2021-01-29   
Förvaltningen föreslår att förslaget antas och att två fasta parkbänkar införskaffas och 
monteras.  Lämplig utplacering är en parkbänk norr om samhället och en i söder. 
Parkbänken som monteras upp i norr placeras utmed järnvägsbanken i höjd med 
Ljungsnässjöns norra del. Parkbänken söder om samhället placeras utmed järnvägsbanken 
mellan reningsverk och återvinningsstation. 


Ekonomisk påverkan 
Kostnad för inköp och montering av två st fasta parkbänkar bedöms vara cirka 15 000kr och 
tas ur befintlig budget. 
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Barnkonventionen 
Föreslagen åtgärd har ingen betydelse för Barnkonventionen  


Beslutsunderlag 
KS §47, 2021-03-22 
AU §27, 2021-02-18 
Tjänsteskrivelse medborgarförslag soffor 
Medborgarförslag om soffor till promenadstråken i Tranemo 
Förslag placering parksoffa söder 
Förslag placering parksoffa söder 


Föredragning och debatt 
Jonas Blank (V) och Lennart Haglund (C) deltar i debatt. 


Beslutet skickas till 
Samhällssektionen 
Ekonomifunktionen  
Ulla Christensen 


Status 
Avslutat 
 
  







  


SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunfullmäktige 
2021-04-19 


   


Ordförandes sign Justerares sign Justerares sign Sekr sign Utdragsbestyrkande 13 
 


§ 62 Svar - Medborgarförslag om en bastuflotte på Tranemosjön 
KS/2020:46 


Kommunfullmäktiges beslut 
• Medborgarförslaget avslås 
• Förvaltningen får i uppdrag att föra dialog med föreningslivet om eventuellt intresse 


för bastuflotte i Tranemosjön. 
 


Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska 
alltid föregås av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ 
inverkan på barnet/barnen, ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 
 


Beslutsmotivering 
Förvaltningen har inte i dagsläget de ekonomiska ramarna för att köpa in och driva en 
bastuflotte. 
Kostnaden för en större bastuflotte är ca: 200 000kr. Där utöver tillkommer uppskattad drift 
och årlig underhållskostnad på ca: 25 000kr 
 
Möjlighet till bastubad finns redan i dag i simhallen i Tranemo.   
Risk för sabotage, olyckor eftersom platsen inte är upplyst. Kommunen har heller ingen 
tillgänglig personal för kvällsarbete. 
Omvärldsanalys. Varken Gislaved, Svenljunga eller Marks kommun har bastuflotte i 
respektive kommuns regi.  


Sammanfattning av ärendet 
Förvaltningens förslag till beslut är att medborgaförslaget avslås. 
Frågan om att driva en bastuflotte kan nog också vara en lämpligare affärsidé för en förening 
eller ett mindre företag.   


 
Ärendet 
Inkom 2020-01-23. 
Medborgaren Bo Lycén vill att Tranemo kommun ska ordna en större bastuflotte vid 
Tranemosjön då det nya Hotellet i Tranemo öppnar. Bo vill att bastuflotten ska vara öppen 
för allmänheten några kvällar i veckan året runt. 
För att säkerställa att ingen missuppfattning föreligger kontaktades förslagslämnaren 
kontaktad 2020-07-08 
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Beslutsunderlag 
KS §48, 2021-03-22 
AU §17, 2021-02-11 
Tjänsteskrivelse medborgarförslag om bastuflotte 
Medborgarförslag om bastuflotte på Tranemosjön 
Bild bastuflotte 
 


Ekonomisk påverkan 
Ingen ekonomisk påverkan. 


Barnkonventionen  
Beslutet har ingen påverkan ur ett barnrättsperspektiv. 


Beslutet skickas till 
Tekniska sektionen 
Ekonomifunktionen 
Stratsys 
TPB 
Bo Lycén 


Slutinstans 
Kommunfullmäktige 


Status 
Avslutat 
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§ 63 Svar - Interpellation till kommunstyrelsens ordförande om 
prioriterad plan för gång- och cykelvägar KS/2021:156 


Kommunfullmäktiges beslut 
• Noterar kommunstyrelsens ordförande Anders Brolins (S) svar på interpellationen. 


Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 
av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 
ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  


Ärendet 
Lennart Haglund (C) har ställt en interpellation till kommunstyrelsens ordförande angående 
prioriterad plan för gång- och cykelvägar.  


Beslutsunderlag 
Interpellation gång- och cykelvägar 
KF §31, Inkomna interpellationer och frågor 
Svar interpellation gång- och cykelvägar 


Föredragning och debatt 
Kommunstyrelsens ordförande Anders Brolin (S) föredrar svaret på interpellationen. 
Lennart Haglund (C) tackar för svaret och deltar i debatt.  


Status 
Avslutat 
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§ 64 Borgensåtagande TUAB KS/2021:55 


Kommunfullmäktiges beslut 
• Ingår att för egen skuld ingå borgen för Tranemo Utvecklings AB:s låneförpliktelser 


upp till ett totalt högsta lånebelopp om 120 000 000 kr, jämte därpå löpande ränta och 
kostnader. 


 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 
av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 
ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Jäv 
Fredrik Risby (Kd), Stephan Bergman (M), Christoffer Andersson (C) och Fredrik Larsson (C) 
anmäler jäv och deltar därmed inte i handläggningen av ärendet. 
Brigitte Barenfeld (Kd) ersätter Fredrik Risby (Kd) och Marianne Andersson (C) ersätter 
Christoffer Andersson (C).  


Reservation 
Wajdi-Louis Azouri (SD) reserverar sig till beslutet till förmån för sitt förslag. 


Ärendet 
I samband med kommunens budget 2021-2023 beslutades att respektive bolag för egen 
räkning ska uppta och omsätta lån. Tranemo Utvecklings AB:s lånetak under planperioden 
(2021-2023) fastslogs till 120 000 000 kronor. 
Tranemo Utvecklings AB har tidigare lånat pengar inom koncernen därför har inget 
borgensåtagande funnits vilket behövs för att få lån hos kreditinstitut.  


Ekonomisk påverkan 
Ärendet har ingen ekonomisk påverkan.  


Barnkonventionen  
Ärendet påverkar inte barn. 


Beslutsunderlag 
KS §54, 2021-03-22 
AU §22, 2021-02-11 
Tjänsteskrivelse 2021-01-19 
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Föredragning och debatt 
Ekonomichef Konrad Fredh föredrar ärendet och svarar på frågor. 
Wajdi-Louis Azouri (SD) och Johnny Letth (SD) deltar i debatt. 


Förslag till beslut på sammanträdet 
Wajdi-Louis Azouri (SD) yrkar avslag på kommunstyrelsens förslag.  


Beslutsgång 
Ordförande frågar om kommunfullmäktige kan besluta enligt Azouris (SD) avslagsyrkande. 
Ordförande finner att avslagsyrkandet avslås. 
 
Omröstning begärs, 
Kommunfullmäktige godkänner följande beslutsgång, 
Ja-röst för avslag på avslagsyrkandet 
Nej-röst för bifall till avslagsyrkandet 


Omröstningsresultat (Närvaro- och omröstningslista 3/2021, omröstning 1) 
Med 31 ja-röster för avslag på avslagsyrkandet mot 4 nej-röster för bifall till avslagsyrkandet 
beslutar kommunfullmäktige att avslå avslagsyrkandet. 


Beslutet skickas till 
Ekonomifunktionen 


Slutinstans 
Kommunfullmäktige  


Status  
Avslutat 
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§ 65 Delårsrapport januari - augusti 2020 SÄRF KS/2020:599 


Kommunfullmäktiges beslut 
• Noterar informationen gällande delårsrapport januari-augusti 2020 för SÄRF. 


Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 
av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 
ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Ärendet 
Delårsrapporten för Södra Älvsborgs Räddningstjänstförbund ska behandlas av respektive 
medlemskommuns Kommunfullmäktige.  
Södra Älvsborgs Räddningsförbund organiserar och driver räddningstjänst för 6 kommuner, 
Borås, Bollebygd, Mark, Svenljunga, Tranemo och Ulricehamn. Resultatet för perioden 
januari-augusti 2020 visar ett överskott på 5,2 mnkr. Prognosen för hela år 2020 visar ett 
överskott på 2,0 mnkr och skillnaden mot budget beräknas till +4,3 mnkr. Största avvikelsen 
kommer från omvärdering av pensionsskulden. 


Ekonomisk påverkan 
Ärendet har ingen ekonomisk påverkan. 


Barnkonventionen  
Ärendet har ingen påverkan ur barnrättsperspektiv. 


Beslutsunderlag 
KS §56, 2021-03-22 
AU §20, 2021-02-11 
Tjänsteskrivelse om delårsrapport januari-augusti 2020 SÄRF 2020-12-11 
§ 54 Delårsrapport januari – augusti 2020 SÄRF 
Delårsrapport, ärendeunderlag, utskick SÄRF 
Revisorernas utlåtande delårsbokslut SÄRF 
Revisorernas Rapport granskning av SÄRFs delårsrapport 2020 slutlig 


Beslutet skickas till 
Ekonomifunktionen 


Slutinstans 
KF 


Status  
Avslutat 
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§ 66 Personalrum i kommunhuset KS/2019:454 


Kommunfullmäktiges beslut 
• Ärendet återremitteras och att förvaltningen får i uppdrag att ta fram ytterligare 


förslag där kommunfullmäktige kan vara kvar i nuvarande lokal: 
• Personalutrymmen inryms i delar av de utrymmen i kommunhuset som nu 


disponeras av gymnasieskolan. Uppdraget innefattar också att se hur nyttjandet av 
gymnasieskolans samtliga lokaler kan effektiviseras för att inrymma alla skolans 
verksamheter på mindre yta, särskilt då beaktat att gymnasieskolans programutbud 
förändrats utan att lokalerna förändrats. 
Förslaget ska redovisas med enkla skisser, budgetkalkyl och tidplan. 


• Personalutrymmen inryms i anslutning till befintliga lokaler i kommunhuset. 
Lokalerna renoveras, moderniseras och utökas i erforderlig omfattning. 
Förslaget ska redovisas med enkla skisser, budgetkalkyl och tidplan. 


• Förvaltningen får i uppdrag att utreda Tranemosalen ytterligare utifrån 
Brandsskyddsmyndighetens yttrande. 


• Förvaltningen får i uppdrag att utreda om andra plan i kommunhuset 
(gräddhyllan/forumsalen) kan nyttjas som personalutrymme. 


Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 
av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 
ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Jäv 
Fredrik Risby (Kd) anmäler jäv och deltar därmed inte i handläggningen av ärendet. Brigitte 
Barenfeld (Kd) ersätter. 


Sammanfattning av ärendet 
Flera sektioner, verksamheter och funktioner har, på sina arbetsplatsträffar, belyst 
arbetsmiljöproblemen som idag finns med befintliga personalutrymmen. Det är därför 
mycket angeläget att göra något åt situationen. Denna brist i arbetsmiljön måste tas på allvar 
och åtgärdas. 
Förslaget är att aulan/biografsalongen i Medborgarhuset i Tranemo blir sammanträdeslokal 
för kommunfullmäktige. Därefter kan Tranemosalen i kommunhuset göras om till 
personalrum/personalmatsal. 
Ärendet behandlades på utskottens samråd 2020-09-24 där tre förslag presenterades. AU 
beslutade 2020-09-24 § 132 att återremittera ärendet och istället ge förvaltningen i uppdrag 
att inriktningen i det fortsätta arbetet med personalutrymme skulle vara i nuvarande Vård-
och omsorgsprogrammets lokaler. 
Förvaltningen har sett över möjligheten att bygga om nuvarande Vård- och 
omsorgsprogrammets lokaler till personalutrymme. Förvaltningen anser att det inte är 
ekonomiskt försvarbart att göra om nyrenoverade lokaler. Det finns heller ingen annan 
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lokallösning för Vård- och omsorgsprogrammet som inte medför stora kostnader. Det finns 
inte tillräckligt med medel i investeringsbudgeten de närmsta tre åren för att kunna 
finansiera ett personalutrymme och en annan lösning för Vård- och omsorgsprogrammet i de 
lokaler som AU föreslagit. Förvaltningen har därför återigen lämnat förslaget att göra 
Tranemosalen till personalutrymme.  
Förvaltningen fick i uppdrag av AU 2021-12-18 § 23 att inför kommunstyrelsens 
sammanträde 2021-03-22 komplettera ärendet med budgetkalkyl, tidsplan och ritningar. 


Ärendet 
Ärendet avser att personalrummet (personalrum/fikarum/lunchrum) i källaren på 
kommunhuset i Tranemo är ett stort arbetsmiljöproblem. Ärendet berör alla som arbetar i 
kommunhuset oavsett sektionstillhörighet. Personalutrymmena är alldeles för små med 
tanke på den stora personalstyrkan i kommunhuset. Lokalerna är mycket slitna och i stort 
behov av underhåll. Flera viktiga funktioner saknas dessutom. 
Personalutrymmena utgör ett stort arbetsmiljöproblem: 


- Det finns inte något vilorum. 
- Det finns inte något omklädningsrum eller duschmöjlighet (anställda uppmuntras att 


röra sig mer och att cykla/springa till jobbet, dessutom kan kommunanställda köpa 
cyklar via löneavdrag) 


- Personalrummets utrymningsväg är nu ut genom ett fönster ovanför arbetsbänken i 
köksdelen. 


- Det är för få sittplatser vid matbord för att alla som önskar ska kunna sitta bekvämt 
och äta sin lunchmat. 


- Utrymmet som ger möjlighet att tillreda sin mat är underdimensionerat i förhållande 
till det antal personer som arbetar i kommunhuset. Det är väldigt trångt trots att 
många väljer att inte gå till personalrummet på kafferaster och lunchrast. 


- Det är ett logistiskt problem i det trånga opraktiska köket där de som ska 
hämta/lämna sin mat i kylskåpet, de som ska lägga upp sin mat på tallrik, de som 
väntar på en ledig mikrovågsugn för att värma sin mat ska samsas med de som efter 
måltiden ska diska sina bestick, tallrikar, burkar. 


- Köket är ohygieniskt då det är slitet, trångt, opraktiskt och utrustat med bara ett 
kylskåp. 


 
I samband med ombyggnaden av kommunhusets entré togs del av det nuvarande 
personalrummet i anspråk för ett nytt ventilationsaggregat. 
Efter att flera sektioner och funktioner i kommunhuset har haft uppe situationen om de 
bristfälliga personalutrymmena på arbetsplatsträffar som ett bekymmer, är det nu mycket 
angeläget att göra något åt situationen. Denna brist i arbetsmiljön måste tas på allvar och 
åtgärdas. 
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Förslaget är att Tranemosalen i kommunhuset görs om till personalrum/ personalmatsal och 
att aulan/biografsalongen i Medborgarhuset blir sammanträdeslokal för 
kommunfullmäktige. I Medborgarhuset finns redan den tekniska utrustning som krävs, 
däremot behöver komplettering göras med möblemang för att det ska vara en lämplig lokal 
för fullmäktigesammanträden. Ur ett medborgarperspektiv kan denna förändring vara 
väldigt gynnsam då många nog känner sig bekvämare med att besöka Medborgarhuset för 
att lyssna på fullmäktige än att ta sig in i kommunhuset och högst upp till Tranemosalen. I 
Medborgarhuset är utrymningsmöjligheterna, vid brand eller annan fara, dessutom mycket 
enklare och bättre än i Tranemosalen i kommunhuset. Även namnet Medborgarhus har ett 
bra signalvärde gentemot våra invånare, våra medborgare.   
Ambitionen är också att det nya personalrummet skall kunna användas som samlingssal och 
fungera för mindre möten och utbildningar. I ombyggnaden är målet att bevara en del av 
Tranemosalens tidstypiska inredning. 
I samband med denna förändring skulle man också kunna lösa flera andra lokalproblem så 
som avsaknaden av vilorum och omklädnings- och duschrum genom att inrymma dessa i 
kommunhusets källare. Nuvarande personalutrymme kommer även att kunna skapa 
utrymme för ytterligare konferenslokal, vilket det finns behov av.  


Ekonomisk påverkan 
Kostnad för ombyggnad av lokaler enligt föreslaget inryms inom planerad budget 2021. De 
avsatta medlen uppgår till 1,5 miljoner kronor vilket kommer att vara tillräckligt för att 
genomföra byggnation och inköp enligt förslag.   


Barnkonventionen  
Ärendet har ingen direkt påverkan på barn. Tillgängligheten för allmänheten, i alla åldrar, 
ökar om fullmäktige skulle sammanträda i Medborgarhuset istället för i Tranemosalen.  


Beslutsunderlag 
KS §41, 2021-03-22 
Tjänsteskrivelse 2021-03-04 
AU 2020-09-24 § 132 
AU 2021-02-18 § 23 
Skiss Medborgarhuset KF 
Skiss personalmatsal Tranemosalen 


Föredragning och debatt 
Sektionschef Patrik Westerlund föredrar ärendet och svarar på frågor. 
Deltar i debatt: Lennart Haglund (C), Anders Brolin (S), Stephan Bergman (M), Ivan Letth 
(SD), Johnny Letth (SD), Wajdi-Louis Azouri (SD), Crister Persson (C), Kathleen Wireklev 
(M) och ChrisTina Yngvesson (oberoende (M)). 
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Förslag till beslut på sammanträdet 
Vice ordförande Lennart Haglund (C) yrkar på att ärendet återremitteras och att förvaltningen 
får i uppdrag att ta fram ytterligare förslag där kommunfullmäktige kan vara kvar i nuvarande lokal: 


1. Personalutrymmen inryms i delar av de utrymmen i kommunhuset som nu disponeras av 
gymnasieskolan. Uppdraget innefattar också att se hur nyttjandet av gymnasieskolans 
samtliga lokaler kan effektiviseras för att inrymma alla skolans verksamheter på mindre yta, 
särskilt då beaktat att gymnasieskolans programutbud förändrats utan att lokalerna 
förändrats. 


2. Personalutrymmen inryms i anslutning till befintliga lokaler i kommunhuset. Lokalerna 
renoveras, moderniseras och utökas i erforderlig omfattning. 


Förslagen ska redovisas med enkla skisser, budgetkalkyl och tidplan. 
 
ChrisTina Yngvesson (oberoende (M)) yrkar bifall till Haglunds (C) yrkande med 
komplettering att Tranemosalen ska utredas ytterligare utifrån Brandskyddsmyndighetens yttrande. 
 
Johnny Letth (SD) yrkar på återremiss. 
 
Wajdi-Louis Azouri (SD) yrkar bifall till Haglunds (C) förslag med komplettering att 
förvaltningen får i uppdrag att utreda andra plan (gräddhyllan/forumsalen) som lämpligt 
personalutrymme. 
 
Stephan Bergman (M) yrkar bifall till Haglunds (C) förslag med Yngvessons (oberoende (M)) 
komplettering. 
 
Kathleen Wireklev (M) och Crister Persson (C) yrkar bifall till Haglunds (C) förslag. 
 
Anders Brolin (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.  


Beslutsgång 
Ordförande ställer Haglunds (C) yrkande med komplettering av Yngvessons (oberoende 
(M)) och Azouris (SD) komplettering med bifall mot avslag och finner att 
kommunfullmäktige avslår yrkandet. 
 
Omröstning begärs, 
Kommunfullmäktige godkänner följande beslutsgång; 
Ja-röst för avslag till återremissyrkandet 
Nej-röst för bifall till återremissyrkandet 


Omröstningsresultat 
Med 21 nej-röster för bifall till återremissyrkandet mot 16 ja-röster för avslag till 
återremissyrkandet beslutar kommunfullmäktige att bifalla återremissyrkandet.  







  


SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunfullmäktige 
2021-04-19 


   


Ordförandes sign Justerares sign Justerares sign Sekr sign Utdragsbestyrkande 23 
 


Beslutet skickas till 
Samhällssektionen 


Slutinstans 
KF 


Status  
Pågående 
 
  







  


SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunfullmäktige 
2021-04-19 


   


Ordförandes sign Justerares sign Justerares sign Sekr sign Utdragsbestyrkande 24 
 


§ 67 Motioner och medborgarförslag under beredning 2021 KS/2021:82 


Kommunfullmäktiges beslut 
• Noterar informationen. 


 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 
av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 
ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Ärendet 
Enligt antagna regler för handläggning av motioner och medborgarförslag ska 
kommunstyrelsen redovisa antal, samt beräknad svarstid för inkomna medborgarförslag och 
motioner. Detta ska göras två gånger om året till kommunfullmäktige. 
Vid avstämning 2021-02-02 finns det 13 motioner och 25 medborgarförslag under beredning. 
Kommunfullmäktige beslutade, 2015-04-27 §37, att vid redovisningen av motioner och 
medborgarförslag under beredning redovisas vad som framkommit i beredningen av 
motioner och medborgarförslag vars beredningstid kommer passar 1års tid, samt att 
kommunfullmäktige får möjlighet att avskriva motioner och medborgarförslag efter att 
informationen givits. 
Vid avstämningsdatumet finns det sju medborgarförslag och sju motioner som har passerat 
gränsen. 


Ekonomisk påverkan 
Ärendet har ingen ekonomisk påverkan. 


Barnkonventionen  
Ärendet har ingen påverkan ur ett barnrättsperspektiv. 


Beslutsunderlag 
KS §58, 2021-03-22 
AU §28, 2021-02-18 
Tjänsteskrivelse 2021-01-28 
Medborgarförslag under beredning 2021 
Motioner under beredning 2021 
Motioner och medborgarförslag som passerat 1årsgräns 


Föredragning och debatt 
Kommunchef Carita Brovall föredrar ärendet och svarar på frågor. 


Beslutet skickas till 
Medborgarservice och processtödsfunktionen 
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Slutinstans 
Kommunfullmäktige 


Status  
Avslutat 
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§ 68 Valärende - avsägelse Stefan Hjertén (M) som ersättare i Tranemo 
Bostäder AB 
 KS/2021:182 


Kommunfullmäktiges beslut 
• Utser Elisabeth Johansson (M) till ny ersättare i styrelsen för TranemoBostäder AB. 


Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 
av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 
ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  


Ärendet 
2021-03-12 inkom Stefan Hjertén (M) med en skrivelse där han begär att bli entledigad från 
sitt uppdrag som ersättare i styrelsen för Tranemo Bostäder AB. 


Beslutsunderlag 
Avsägelse Stefan Hjertén (M) 


Förslag till beslut på sammanträdet 
Stephan Bergman (M) ger förslaget att utse Elisabeth Johansson (M) till ny ersättare i 
styrelsen för TranemoBostäder AB. 


Beslutsgång 
Ordförande frågar fullmäktige på Bergmans (M) förslag. Förslaget bifalles. 


Beslutet skickas till 
TranemoBostäder AB 


Status 
Avslutat 
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§ 69 Valärende - Avsägelse från Karin Reboli (M) KS/2021:80 


Kommunfullmäktiges beslut 
• Utser Ulf Nyberg (M) till ersättare i överförmyndarnämnden. 


Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 
av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 
ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  


Ärendet 
Karin Reboli (M) har, 2021-01-26 inkommit med en skrivelse där hon begär att bli entledigad 
från samtliga av sina uppdrag från och med 2021-04-01. 
Kommunfullmäktige ska utse en ersättare till överförmyndarnämnden efter Karin Reboli 
(M). 


Beslutsunderlag 
Avsägelse från Karin Reboli för samtliga uppdrag (M) 


Förslag till beslut på sammanträdet 
Stephan Bergman (M) föreslår att utse Ulf Nyberg (M) till ny ersättare i 
överförmyndarnämnden. 


Beslutsgång 
Ordförande frågar kommunfullmäktige om de kan besluta enligt Bergmans (M) förslag. 
Förslaget bifalles. 


Beslutet skickas till 
HR-funktionen 
Hemsidan 
Medborgarservice- och processtöd 


Status 
Pågående 
 


  







  


SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunfullmäktige 
2021-04-19 


   


Ordförandes sign Justerares sign Justerares sign Sekr sign Utdragsbestyrkande 28 
 


§ 70 Valärende - Avsägelse från Monica Fredin (S) för samtliga 
uppdrag KS/2021:155 


Kommunfullmäktiges beslut 
• Ny ersättare till styrelsens för Tranemo Utvecklings AB (TUAB) utses vid 


nästkommande sammanträde. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 
av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 
ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  


Ärendet 
2021-03-02 inkom Monica Fredin (S) med en skrivelse där hon begär att bli entledigad från 
samtliga av hennes uppdrag.  
2021-03-16 utsåg fullmäktige Sven-Olof Andersson (S) till ny ledamot i styrelsen för Tranemo 
Utvecklings AB (TUAB). Fullmäktige ska utse en ny ersättare till styrelsen efter Sven-Olof 
Andersson (S). 


Beslutsunderlag 
Avsägelse från förtroendeuppdrag – Monica Fredin (S) 


Förslag till beslut på sammanträdet 
Eva-Karin Haglund (S) återkommer vid nästkommande sammanträde med förslag. 


Status 
Pågående 
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§ 71 Valärende - Avsägelse från Claes Hamngren (SD) KS/2021:169 


Kommunfullmäktiges beslut 
• Noterar informationen. 


Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 
av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 
ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  


Ärendet 
2021-03-10 inkom Claes Hamngren (SD) med en skrivelse där han begär att bli entledigad 
från sitt uppdrag.  
Länsstyrelsen har efter sammanräkning konstaterat att ingen ny ersättare kunde utses. 


Beslutsunderlag 
KF §47, 2021-03-15 
Länsstyrelsens sammanräkning 
Avsägelse Claes Hamngren (SD) 


Status 
Avslutat 
 


  







  


SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunfullmäktige 
2021-04-19 


   


Ordförandes sign Justerares sign Justerares sign Sekr sign Utdragsbestyrkande 30 
 


§ 72 Valärende - Avsägelse Hans Persson (M), som ordförande i 
valnämnden KS/2021:226, KS/2021:174 


Kommunfullmäktiges beslut 
• Ärendet bordläggs till kommunfullmäktiges nästkommande sammanträde. 


Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 
av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 
ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  


Ärendet 
Hans Persson har av fullmäktige, 2021-03-16 blivit entledigad från sitt uppdrag som 
ordförande i valnämnden. Valberedningen har tagit fram förslag på ny ordförande.  


Beslutsunderlag 
Valberedning §6, 2021-04-08 
KF §48, 2021-03-15 
Avsägelse Hans Persson 


Föredragning och debatt 
ChrisTina Yngvesson (oberoende (M)) deltar i debatt. 


Förslag till beslut på sammanträdet 
ChrisTina Yngvesson (oberoende (M)) ger förslaget att utse Hans Persson (Kd) till ledamot 
och ordförande i valnämnden. 
Fredrik Risby (Kd) yrkar bifall till Yngvessons (oberoende (M)) förslag. 
 
Ordförande ger förslaget att bordlägga ärendet till kommunfullmäktiges nästkommande 
sammanträde när sluten votering kan genomföras.  


Beslutsgång 
Ordförande frågar fullmäktige om ärendet kan bordläggas till nästkommande sammanträde. 
Kommunfullmäktige beslutar enligt ordförandes förslag. 


Status 
Pågående 
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§ 73 Valärende - Avsägelse från Kent-Ove Karlsson (S) som ledamot i 
kommunfullmäktige KS/2021:178 


Kommunfullmäktiges beslut 
• Noterar informationen. 


Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 
av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 
ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  


Ärendet 
2021-03-12 inkom Kent-Ove Karlsson (S) med en skrivelse där han begär att bli entledigad 
från sitt uppdrag som ledamot i kommunfullmäktige. 
Länsstyrelsen har efter sammanräkning utsett Johnny Ohlsson (S) till ny ledamot och Joakim 
Ståhl (S) till ny ersättare i kommunfullmäktige. 


Beslutsunderlag 
Avsägelse från Kent-Ove Karlsson (S) 
Sammanräkning från Länsstyrelsen 
KF §50, 2021-03-15 


Beslutet skickas till 
Hemsidan 
HR-funktionen 
Medborgarservice- och processtöd 


Status 
Avslutat 
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§ 74 Valärende - avsägelse ChrisTina Yngvesson (oberoende (M)) som 
ersättare i Tranemo Utvecklings AB KS/2021:179 


Kommunfullmäktiges beslut 
• Utser Niklas Gardevik (M) till ny ersättare i styrelsen för Tranemo Utvecklings AB 


(TUAB). 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 
av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 
ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  


Ärendet 
2021-03-12 inkom ChrisTina Yngvesson (oberoende (M)) med en skrivelse där hon begär att 
bli entledigad från sitt uppdrag som ersättare i styrelsen för Tranemo Utvecklings AB 
(TUAB). 2021-03-15 entledigade fullmäktige ChrisTina Yngvesson (oberoende (M)) från sitt 
uppdrag. Fullmäktige ska utse en ny ersättare till styrelsen. 


Beslutsunderlag 
Avsägelse ChrisTina Yngvesson (oberoende (M)) 
KF §51, 2021-03-15 


Förslag till beslut på sammanträdet 
Stephan Bergman (M) föreslår Niklas Gardevik (M) till ny ersättare i styrelsen för Tranemo 
Utvecklings AB (TUAB). 


Beslutsgång 
Ordförande frågar fullmäktige på Bergmans (M) förslag. Förslaget bifalles. 


Beslutet skickas till 
TUAB 
Medborgarservice- och processtöd 
HR-funktionen 
Niklas Gardevik (M) 


Status 
Avslutat 
 


  







  


SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunfullmäktige 
2021-04-19 


   


Ordförandes sign Justerares sign Justerares sign Sekr sign Utdragsbestyrkande 33 
 


§ 75 Valärende - Sammanräkning efter Evy Erlandsson (SD) 
KS/2021:198 


Kommunfullmäktiges beslut 
• Noterar informationen. 


Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 
av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen,  


Ärendet 
Länsstyrelsen har efter sammanräkning efter Evy Erlandsson (SD) utsett Johnny Letth (SD) 
till ny ledamot i kommunfullmäktige. 


Beslutsunderlag 
Sammanräkning från länsstyrelsen 


Beslutet skickas till 
HR-funktionen 
Hemsidan 


Status 
Avslutat 
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§ 76 Valärende - avsägelse Anna Letth (SD) som ledamot i Demokrati - 
och Visionsberedningen KS/2021:204 


Kommunfullmäktiges beslut 
• Entledigar Anna Letth (SD) som ledamot i Demokrati- och visionsberedningen 


(DVB). 
• Förslag på ny ledamot ges vid kommunfullmäktiges nästkommande sammanträde. 


Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 
av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 
ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  


Ärendet 
Anna Letth (SD) inkom 2021-03-24 med en skrivelse där hon begär om att bli entledigad från 
sitt uppdrag som ledamot i Demokrati- och visionsberedningen (DVB). 


Beslutsunderlag 
Avsägelse Anna Letth (SD) 


Förslag till beslut på sammanträdet 
Wajdi-Louis Azouri (SD) återkommer vid nästa sammanträde med förslag på ny ledamot. 


Beslutet skickas till 
HR-funktionen 
Medborgarservice- och processtöd 
Hemsidan 


Status 
Pågående 
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§ 77 Information från kommunstyrelsen  


Kommunfullmäktiges beslut 
• Noterar informationen. 


Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 
av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 
ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  


Ärendet 
Kommunfullmäktige får information om; 
- Kommunstyrelsen har godkänt ett samarbete med Ulricehamn och Gislaved kommun 
angående en cykelled mellan Lassalyckan, Ulricehamns till Isaberg, Hestra via Tranemo 
Kommun.  
- Pandemins påverkan på feriearbeten i kommunen. 
- Dialog med Trafikverket om väg 27 och väg 156. 
- Projektet Centralen är ny avslutat.  


Föredragning och debatt 
Kommunstyrelsens ordförande Anders Brolin (S) föredrar ärendet och svarar på frågor. 


Status 
Pågående 
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§ 78 Rapport från revisorerna  


Kommunfullmäktiges beslut 
• Noterar informationen. 


Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 
av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 
ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  


Ärendet 
Revisorerna informerar om; 
- Granskning under 2021 kommer troligtvis vara investeringsprojektet Centralen eller 
Tranemo Park. 


Föredragning och debatt 
Revisorerna Bengt Melkersson (C) och Ingelis Öhwall (S) föredrar ärendet och svarar på 
frågor. 
Johnny Letth (SD) deltar i debatt.  


Status 
Pågående 
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§ 79 Rapport från beredningarna  


Kommunfullmäktiges beslut 
• Noterar informationen. 


Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 
av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 
ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  


Ärendet 
Kommunfullmäktige delges om nuläget för arbetet i Demokrati- och visionsberedningen 
(DVB), Äldreplansberedningen och Arvodesberedningen. 


Föredragning och debatt 
Beredningsledarna Johanna Persson (L), Ann-Christine Simonsson (C) och Marita Nordin (S) 
föredrar ärendet och svarar på frågor. 


Status 
Pågående 
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§ 80 Delgivningar KS/2021:34, KS/2021:77, PN/2020:34, KS/2021:87 


Kommunfullmäktiges beslut 
• Noterar informationen. 


Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 
av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 
ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  


Ärendet 
Kommunfullmäktige delges följande; 


- Intern kontrollplan 2021 Arbetsmarknadsenheten Kommunfullmäktige Svenljunga 
2021-03-15 §20 


- Val av vice ordförande i samverkansnämnd arbetsmarknad Kommunfullmäktige 
2021-03-15 §29, 2021-03-18 


- Beslut KF Svenljunga §21 Reglemente Samverkansnämnd personal, 2021-03-18 
- Protokoll VB 2021-04-08 


Status 
Pågående 
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Ledamöter 


 


Närvaro 


 


Omröstning 
1 §64 


 


Omröstning 
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I 


 
J 


 
N 


  


14. Fredrik Risby (KD) 
§§56-63, §65, §§67-80 
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		Kommunfullmäktiges beslut

		Ärendet

		Beslutsunderlag

		Förslag till beslut på sammanträdet

		Beslutsgång

		Beslutet skickas till

		Status



		§ 75 Valärende - Sammanräkning efter Evy Erlandsson (SD) KS/2021:198

		Kommunfullmäktiges beslut

		Ärendet

		Beslutsunderlag

		Beslutet skickas till

		Status



		§ 76 Valärende - avsägelse Anna Letth (SD) som ledamot i Demokrati - och Visionsberedningen KS/2021:204

		Kommunfullmäktiges beslut

		Ärendet

		Beslutsunderlag

		Förslag till beslut på sammanträdet

		Beslutet skickas till

		Status



		§ 77 Information från kommunstyrelsen

		Kommunfullmäktiges beslut

		Ärendet

		Föredragning och debatt

		Status



		§ 78 Rapport från revisorerna

		Kommunfullmäktiges beslut

		Ärendet

		Föredragning och debatt

		Status



		§ 79 Rapport från beredningarna

		Kommunfullmäktiges beslut

		Ärendet

		Föredragning och debatt

		Status



		§ 80 Delgivningar KS/2021:34, KS/2021:77, PN/2020:34, KS/2021:87

		Kommunfullmäktiges beslut

		Ärendet

		Status
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